
Forslag til årsmøte i Rakkestad Hundeklubb 20.03.2025  

 

Leie av hall   

 

Agilytigruppa (AG) i Rakkestad hundeklubb har stort behov for hall til innendørstrening i 

vinterhalvåret for å kunne opprettholde og øke aktiviteten i klubben. Vi vet at Rakkestad 

hundeklubb har som mål å bygge hall på Monserud, men vi ser at det vil ta flere år å realisere. 

AG gruppa mener vi må finne alternativ inntil den er på plass for å opprettholde 

treningsgruppene og aktivitet i klubben.  

AG gruppa har undersøkt mulighetene for å leie hall i Rakkestad, og har sett på flere muligheter. 

Vi har nå et konkret tilbud på hall på industrifeltet i Rakkestad.   

AG gruppa ønsker i første omgang å leie 600 m2 på langtidsleie til ca. 450.- pr m2  

I tillegg kommer innredning av hallen med dempematter og gress. Estimert pris på ca. kr.650.- 

pr.m2  

Vi har sendt ut en spørreundersøkelse om det er interesse for hall blandt medlemmene, og det 

har vært veldig positiv interesse. Det var overraskende like stor interesse fra flere av klubbens 

grupper. (se vedlegg neste side) De fleste som svarte på undersøkelsen ville ha 300 m2 eller 

mer.  

AG gruppa har så langt regnet ut at driftsutgifter til leie og rigging av hall kan dekkes inn ved 

hallabonement, kurs og stevneintekter.  

Vi tenker at det skal settes ned en hallkomite bestående av representanter fra hver av gruppene 

i Rakkestad hundeklubb for å jobbe videre. Mandatet til den gruppa vil være å jobbe fram et 

konkret forslag til hall som er operativ fra høsten 2025 med et budsjett som går i balanse.  
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